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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnők Asszony!

„Mekkora mértékű támogatásra számíthatnak biztosan az egy, illetve többgyermekes
családok 2006. január 1-jétől?" címmel a Házszabály 91.§-a alapján írásbeli választ igénylő
kérdést kívánok benyújtani

Dr. Ráci Jenő
egészségügyi miniszter úrnak

Tisztelt Miniszter Úr!

A jelenlegi kormány több ponton változtatást ígért a családtámogatásban, valamint a
gyermekek után járó különböző díjakban, kedvezményekben, juttatásokban .

Választókerületemben sok olyan kismama figyeli aggódva az eljövendő változtatásokat, akik
igenis szeretnének gyermektik születését követően legalább az első három évben otthon
maradni, nem pedig másra bízni gyermekük nevelését .

Aggályos a helyzet többek között a családi adókedvezmény megszüntetése kapcsán is .

Tisztelt Miniszter Úr! Mi fog történni azokkal a családokkal, ahol valamelyik szülő például a
GYES mellett nem tud elhelyezkedni az alacsony munkalehetőség miatt, ráadásul van
lakáshitele és az esetek többségében még autólízingje is?

Tisztelt Miniszter &r! A kérdésem tekét az, kogy mekkora mértékű támogatásra
számíthatnak biztosan az egy, illetve többgyermekes családok 2006 . január I jétffl?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . szeptember 20.
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